

Issachar Watchmen Methodist 15-21/10/2020

Prayer Items for 3rd week of October

1. Family

Pray for self-control among family members: Give thanks for though there are times we may stumble, we will not fall, for the Lord up holds us in His hand.

~ Lord help us, so that we can follow the guidance of the Holy Spirit in all that we do, to practice self-control in the management of our time and daily tasks. To not get carried away by our desire to glorify ourselves, and to not focus too much on our work that we ignore the importance of spending quality time with our family. May God's power be made perfect in our weaknesses.

~ Lord help us, Holy Spirit help us to have self-control in our words and emotions; that we are not easily angered, and we do not say anything bad when we are angry. But, may what we say be a blessing to our family members. May God help us, to have control over our mind that hatred, self-pity and bitterness does not engulf our joyful and hopeful spiritual life. May all that we think, be after God's own heart.

2. Churches

Pray for righteousness in churches: Give thanks to the Lord for His forgiving grace, so that all would fear God.

~ Pray that Jehovah Tsidkenu to discipline the church that He loves, revive our Souls, make us sensitive to sin and to take a strong, uncompromising stance against sin. To know that we are guilty of sin, to repent and to turn away from evil so that we do not fall short of the glory of God. So that the world may see the witness of His church and they may know God and give glory to Him.

~ Pray that God blesses all Christians with a heart to pursue sanctification, who cleanse themselves so that they may be instruments fit for special purposes; an instrument made holy and useful to the Lord; that is prepared to do any good work, and to have good and holy influence in the family, workplace and society.

3. Nation.

Pray for peace in our nation: Give thanks to the Lord, because it is the power of God that brings salvation to everyone who believes

~ God, we proclaim the Power of the Cross, to cease all power struggles within our country, and to abolish any grievances between political parties. Pray that God's chosen leaders will turn away from sin and do good. Pray that God will grant us hope, and watch over our country until we see His Glory in this country.

~ God, may You grant all of us in this nation with peace, especially those who are in the CMCO areas. May God watch over their burdens, and provide them with their daily needs throughout this time of pandemic. May God transform their hearts from focusing on earthly things to an inheritance in heaven that can never perish, spoil or fade.

4. World

Pray for those who are in suffering: Give thanks, for the Almighty God who is our ever-present help and our mighty fortress.

~ Pray the God raises up more professionals in Psychiatric field, and equip them with wisdom and keen insight to help those who suffer from PTSD; so that they are taken care of well, both in mentally and physically.

~ May God have mercy on His people who are suffering, may He hear their prayers. May He shine His face upon those living in darkness and in the shadow of death, and to guide their feet into the path of peace.

卫理公会以萨迦守望者 15-21/10/2020

十月第三个星期的祷告事项

1. 家庭

为着家庭有节制祷告：感恩，虽在家庭关系上有“失脚，却不至全身仆倒”，因为耶和华用手搀扶着我们。

～求主施恩，使我们能凭圣灵行事，在时间安排和事务分配上有自制力，不被自己的欲望所牵引而追求自己想要的荣耀，不因投入过度的时间与精力在工作或其他事务上而忽略了甚至放弃去经营家人之间的亲密关系，愿祢扶持的大能在我们的软弱上显得完全。

～求主施恩，使我们有圣灵的能力在言语和情绪上多方节制，不轻易发怒，即使发怒也不口出恶言，愿我们的一言一语都造就祢所赐的家人。也求主施恩，帮助我们在思想上能够节制，不让怨恨、苦毒和自怜等负面思想侵蚀我们属灵生命原有的喜乐与盼望，愿我们心里的意念在祢面前蒙悦纳。

2. 教会

为着教会有公义祷告：感谢赞美上主，因为在祢有赦免之恩，要叫人敬畏祢！

～祈求耶和华齐根奴管教祢所爱的教会，复兴我们的灵，对罪恶很深的敏锐和绝对的不妥协，在一切亏欠上帝荣耀的事上愧疚痛悔决心转离恶行，好叫世人看见属祢的教会在一切的事上遵守公平、常行公义，就认识祢的名并将荣耀归于祢。

～祈求耶和华上帝祝福每一个基督徒都有追求成圣的心志，愿意在生活上自洁，脱离卑贱的事，成为合乎祢用的贵重器皿，并带着圣洁的能力影响自己的家庭、职场和社区得以悔改归正，罪得以涂抹。

3. 国家

为着国家的和平祷告：感谢赞美上主，福音本是祢的大能，要救一切相信祢的！

～主啊，我们要宣告基督十架的福音有大能，能够止息我国一切的权力争斗、废掉政党之间的冤仇，叫一切上帝所命定的执政者离恶行善。求主将活泼的盼望放在信从福音的人心中，继续为国家守望，直到看见祢的荣耀降临这地。

～主啊，求祢那出人意外的平安临在我国的子民心上，特别是已实施《有条件行动管制令》的疫区。求主顾念他们生活的重担，供应他们生活所需，也求主藉着疫情转化人心，使他们在思虑地上的基业之时，看见“那不能朽坏，不能玷污，不能衰残，存留在天上的基业”是更值得渴慕的。

4. 世界

为着经历创伤者祷告：感恩，有全能的上帝是我们随时帮助和一生的保障。

～求主兴起更多有爱心的精神科领域专业人士，装备他们有智慧才干和敏锐的洞察力去帮助许多陷入创伤后遗症（PTSD）的人们，好让他们能够及时在心理和生理上获得有效的治疗。

～愿怜悯的主睁眼看祢子民所受的困苦、侧耳听祢子民所发的哀声，拯救心灵和肉体正遭受极大苦楚的无助者。愿生命的主发出大光照亮坐在黑暗中死荫里的人，抚慰他们忧伤的心灵，赐给他们生存的盼望，把他们的脚引到平安的路上。

Isakhar Pengawal Methodist 15-21/10/2020

Doa minggu ketiga Oktober

1. Keluarga

Berdoa agar keluarga ada penguasaan diri: Bersyukur, walaupun seorang itu tergelincir dalam hubungan antara keluarga, dia tidak akan rebah, kerana Tuhan menyokongnya dengan tangan-Nya.

～ Berdoalah untuk rahmat Tuhan, agar kita bertindak mengikut Roh Kudus, doakan apabila kita membuat aturan sama ada pembahagian masa ataupun pembahagian urusan kita boleh mengendalikan dengan sebaik mungkin, kita tidak patut dipengaruhi oleh keinginan nafsu kerana ingin mengejar kemuliaan yang kita inginkan, kita janganlah meluangkan masa dan tenaga yang berlebihan dalam pekerjaan atau dalam urusan yang lain sehingga mengabaikan hubungan antara ahli keluarga, semoga kekuatan-Mu menjadi sempurna dalam kelemahan.

～ Berdoalah untuk rahmat Tuhan, agar kita memiliki penguasaan diri dari Roh Kudus dalam pertuturan dan emosi, kita tidak mudah marah, kita tidak mengucapkan kata-kata kejahatan semasa

kita marah. Semoga pertuturan kita memberi keberkatan kepada keluarga kita. Kita juga berdoa rahmat daripada Tuhan untuk menolong kita ada penguasaan diri dalam pemikiran, tidak akan mencetus pemikiran yang negatif seperti kebencian, kepahitan, dan kesian terhadap diri sendiri agar tidak menghancurkan kegembiraan dan harapan semula jadi dalam kehidupan kerohanian kita. Semoga pemikiran di dalam hati kita diterima di hadapan-Mu.

2. Gereja

Berdoa agar Gereja ada kebenaran: Puji dan syukur kepada Allah, kerana ada pengampunan dengan-Mu; supaya Engkau ditakuti.

~ Berdoalah agar Tuhan Allah mendisiplinkan Gereja yang kita sayangi, menyemarakkan roh kita, peka dan tidak berkompromi terhadap dosa, bertaubatlah atas segala perkara yang tidak memuliakan Tuhan, dan bertekad untuk berpaling dari kejahatan, agar duniawi melihat Gereja memang menjaga keadilan dan selalu bertindak adil dan saksama dalam segala hal, supaya orang boleh mengenali nama Tuhan dan nama Allah dimuliakan.

~ Berdoalah agar Tuhan Allah memberkati setiap orang Kristian ada keinginan untuk hidup dalam kekudusan, jika seseorang membersihkan dirinya daripada kecemaran, dia akan menjadi bekas untuk kegunaan mulia, berguna kepada Tuannya, dan bersedia untuk melakukan kerja yang baik, dan kekuatan kesucian diberikan untuk mempengaruhi keluarga, tempat kerja, dan masyarakat, supaya mereka boleh bertaubat dan dosa dihapuskan.

3. Negara

Berdoa agar Negara ada keamanan: Puji dan syukur kepada Allah kerana Injil adalah kuasa daripada Allah untuk menyelamatkan setiap orang yang beriman.

~ Oh Tuhan, kita menyeru Injil tentang Yesus Kristus disalibkan ada kekuatan, mampu menghentikan perebutan kekuasaan di Negara kita, menghapuskan permusuhan antara parti-parti politik, supaya semua orang yang berkuasa boleh ditahbiskan oleh Tuhan dan berpaling dari kejahatan. Berdoalah agar Tuhan menaruh harapan di dalam hati mereka yang percaya kepada Injil, dan terus mengawasi Negara ini sehingga kita boleh melihat kemuliaan Tuhan Allah menuruni di dunia ini.

~ Oh Tuhan, berikan ketenangan dan keamanan yang luar biasa dalam hati kita, terutama bagi kawasan dikenakan "Perintah Kawalan Pergerakan Bersyarat (PKPB)". Berdoalah agar Tuhan mengurangkan beban hidup mereka dan menyediakan keperluan hidup mereka, agar melalui wabak ini Tuhan boleh mengubah hati mereka sehingga mereka mengharapkan warisan yang tidak mungkin reput, tercemar atau lenyap - iaitu disimpan untuk mereka di syurga.

4. Dunia

Berdoa untuk mereka yang mengalami trauma: Bersyukur kepada Tuhan yang Mahakuasa, Kamulah pertolonganku dan bentengku dalam sepanjang hayatku.

~ Berdoalah agar Tuhan membangkitkan profesional yang mengambil berat tentang bidang psikiatri, melengkapkan mereka dengan pelbagai kebijaksanaan, bakat dan wawasan yang mendalam untuk membantu banyak orang yang menderita disebabkan oleh gangguan stress pasca trauma (PTSD), sehingga mereka dapat memperoleh manfaat dan rawatan yang efektif dari segi psikologi dan fizikal.

~ Semoga Tuhan boleh membuka mataMu untuk melihat penderitaan umatMu, mendengar tangisan umatMu, menyelamatkan jiwa dan raga yang tidak berdaya dan menderita. Semoga Allah kita mengasihi kita, cahaya matahari akan terbit dari tempat tinggi untuk menerangi orang yang tinggal dalam kegelapan dan bayang maut serta memimpin kita ke jalan damai.